

# PURELL ALCOHOL HAND SANITIZING WIPES- alcohol cloth

GOJO Industries, Inc.

## PURELL Alcohol Hand Sanitizing Wipes

- Kills harmful bacteria or germs
- Hypoallergenic. Dermatologist tested; non-irritating
- Fragrance-free, dye-free formulation
- With moisturizers
- Use anytime for quick clean-up when soap and water are not available
- Generously sized wipe
- Mild enough for high frequency use

- Élimine les bactéries et les germes nocifs
- Hypoallergénique. Testé par des dermatologues; non irritant
- Non parfumé. Formule sans teinture
- Contient des hydratants
- Utilisez en tout temps pour un nettoyage rapide en absence d'eau et de savon
- Lingette de bonne taille
- Suffisamment doux pour une utilisation très fréquente

**DISPENSER:**

To start hand, remove large cover and discard and then continue. From center of towelette out, pull up towelette corner, twist into a point and thrust it through the hole in the container cover. DO NOT PUSH DOWN THROUGH HOLE. Pull through about 2-3 cm. Remove cover. Pull out first towelette and snap off at a 90 degree angle. Remaining towelettes have extremely sticky for next use. When through using, keep small center cap closed to prevent moisture loss. Do not flush.



**DISTRIBUTEUR :**

Pour la première utilisation : Retirer le grand couvercle, puis saisir et tirer le point de coin de la serviette qui traverse le couvercle. Au centre du rebord de serviettes, faire le coin de la première serviette le plus en pointe et le passer dans l'ouverture du couvercle du contenant. NE PAS INSÉRER LE DOIGT DANS L'OUVERTURE. Faire servir ensuite 2-3 cm de la serviette. Mettre le couvercle en place. Tirer sur la première serviette et la détacher à un angle de 90 degrés. Prendre à l'écart, les autres serviettes suivent naturellement. Après utilisation, fermer le petit couvercle afin de ne pas perdre l'humidité. Ne pas jeter la serviette vide dans le toilette.

**PURPOSE:** KILLS HARMFUL BACTERIA OR GERMS, FOR PERSONAL HAND HYGIENE TO HELP PREVENT THE SPREAD OF CERTAIN BACTERIA. **MEDICINAL INGREDIENT:** ETHYL ALCOHOL 62% **DIRECTIONS:** THIS PRODUCT SHOULD BE USED AS PART OF THE DAILY CLEANING ROUTINE. WIPE HANDS. ALLOW TO DRY. DISCARD. **WARNING:** FLAMMABLE. KEEP AWAY FROM FIRE OR OTHER HEAT SOURCES. THIS PRODUCT IS INTENDED FOR EXTERNAL USE ONLY. WHEN USING THIS PRODUCT DO NOT USE IN OR NEAR THE EYES. IN CASE OF CONTACT, RINSE EYES THOROUGHLY WITH WATER. DISCONTINUE USE AND CONSULT A DOCTOR IF IRRITATION OR REDNESS DEVELOPS. KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN. IF SWALLOWED, GET MEDICAL HELP OR CONTACT A POISON CONTROL CENTER RIGHT AWAY. DO NOT STORE ABOVE 110°F (43°C). MAY DISCOLOR CERTAIN FABRICS OR SURFACES. **NON-MEDICINAL INGREDIENTS:** WATER (AQUA), ISOPROPYL ALCOHOL, GLYCERIN, ALOE BARBADENSIS LEAF JUICE, ISOPROPYL MYRISTATE, PROPYLENE GLYCOL, RETINYL PALMITATE, TOCOPHERYL ACETATE, ZEA MAYS (CORN) OIL.

**BUT :** ÉLIMINE LES BACTÉRIES ET LES GERMES NOCIFS, POUR L'HYGIÈNE PERSONNELLE DES MAINS, AFIN DE PRÉVENIR LA PROPAGATION DE CERTAINES BACTÉRIES. **INGRÉDIENT MÉDICAMENTEUX :** ALCOOL ÉTHYLIQUE 62% **DIRECTIONS :** CE PRODUIT DOIT ÊTRE INTÉGRÉ AUX HABITUDES QUOTIDIENNES DE NETTOYAGE. SERT À ESSUYER LES MAINS; LAISSER SÉCHER; JETABLE. **MISE EN GARDE :** INFLAMMABLE, GARDEZ LOIN DU FEU OU À L'ABRI D'AUTRES SOURCES DE CHALEUR. POUR USAGE EXTERNE UNIQUEMENT. LORS DE L'UTILISATION DE CE PRODUIT, ÉVITEZ TOUT CONTACT AVEC OU À PROXIMITÉ DES YEUX. EN CAS DE CONTACT, RINCEZ ABONDamment LES YEUX À L'EAU; SI L'IRRITATION DÉVELOPPE, CESSER L'USAGE ET CONSULTE UN MÉDECIN, GARDEZ HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS. EN CAS D'INGESTION, CONTACTEZ IMMÉDIATEMENT UN MÉDECIN OU UN CENTRE ANTI-POISON. NE PAS STOCKER À PLUS DE 43°C (110°F). PEUT DÉCOLORER CERTAINS TISSUS OU LES SURFACES. **INGRÉDIENTS NON MÉDICAMENTEUX :** EAU, ALCOOL ISOPROPYLIQUE, GLYCÉRINE, JUS DE FEUILLE D'ALÔES BARBADENSIS, MYRISTATE D'ISOPROPYLE, PROPYLENE GLYCOL, PALMITATE DE RÉTINYLE, ACÉTATE DE TOCOPHÉRYLE, HUILE DE MAÏS

**Reorder No./Référence No.:**  
**9030-12-CAN00**

GOJO Canada, Inc.  
1100 Square Beach Road,  
Pickering, ON L1W 3N8  
800-321-9647 • 330-256-6000  
www.gojo.com  
©2017, GOJO Industries, Inc.  
All rights reserved. Tous droits réservés.  
Made in U.S.A. Fabriqué aux États-Unis.



0 73852 01756 4

**Purell**

**ALCOHOL  
HAND SANITIZING  
WIPES**

**LINGETTES  
DÉSINFECTANTES  
À L'ALCOOL  
POUR LES MAINS**

80 Wipes - 6 in. x 7 in. (15.2 cm x 17.8 cm)  
80 Lingettes de 15,2 cm x 17,8 cm (6 po x 7 po)

## PURELL ALCOHOL HAND SANITIZING WIPES

alcohol cloth

### Product Information

<b>Product Type</b>	HUMAN OTC DRUG	<b>Item Code (Source)</b>	NDC:21749-300
<b>Route of Administration</b>	TOPICAL		

### Active Ingredient/Active Moiety

Ingredient Name	Basis of Strength	Strength
ALCOHOL (UNII: 3K9958V90M) (ALCOHOL - UNII:3K9958V90M)	ALCOHOL	62 mL in 100 mL

### Inactive Ingredients

Ingredient Name	Strength
WATER (UNII: 059QF0K00R)	
ISOPROPYL ALCOHOL (UNII: ND2M416302)	
GLYCERIN (UNII: PDC6A3C0OX)	
ALOE VERA LEAF (UNII: ZY81Z83H0X)	
ISOPROPYL MYRISTATE (UNII: 0RE8K4LNJS)	

PROPYLENE GLYCOL (UNII: 6DC9Q167V3)

VITAMIN A PALMITATE (UNII: 1D1K0N0VVC)

.ALPHA.-TOCOPHEROL ACETATE (UNII: 9E8X80D2L0)

CORN OIL (UNII: 8470G57WFM)

### Packaging

#	Item Code	Package Description	Marketing Start Date	Marketing End Date
1	NDC:21749-300-80	80 in 1 PACKAGE	08/15/2008	
1		219 mL in 1 PACKAGE; Type 0: Not a Combination Product		
2	NDC:21749-300-75	175 in 1 PACKAGE	08/15/2008	
2		479 mL in 1 PACKAGE; Type 0: Not a Combination Product		

### Marketing Information

Marketing Category	Application Number or Monograph Citation	Marketing Start Date	Marketing End Date
export only		08/15/2008	

**Labeler** - GOJO Industries, Inc. (004162038)

### Establishment

Name	Address	ID/FEI	Business Operations
GOJO Industries, Inc.		036424534	manufacture(21749-300)

Revised: 8/2020

GOJO Industries, Inc.